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Olen elanud Õismäel, mis on
tänagi hinnatud elurajoon,  juba
veerand sajandit. Mulle aga tun-
dub, et viimastel aastatel on meie
rajooni areng nagu seiskunud. 

Mustamäe ja Lasnamäe on
muutunud inimsõbralikumaks,
meie Õismäe, aga on jäänud

endisele tasemele.
Tänane seis Tallinna korteritu-

rul näitab, et paneelmajade korte-
rite hinnad on võrdsustumas. See,
kas inimestele meeldib elada
mingis piirkonnas, väljendub selle
rajooni korteri- ja kinnisvarahin-
dades. Elamiseväärsed, mugava
piirkonna korterid on nõutud ja
selle kinnisvara hind tõuseb. Kui
aga  teised rajoonid  on heakorras-

tatumad, turvalisemad, seal on
rohkem vaba aja veetmise või-
malusi, siis väheneb nõudlus  ja
korterite hinnad langevad.

Ühelt poolt peab ja suudab linn
teha palju, et meie rajoon ei muu-
tuks slummiks. Haaberstis pole
näiteks  kohta, kus saaks perega
aega viita,  ujuda, sportida,  üritusi

korraldada. On küll hästivarus-
tatud spordiklubid, kuid kõrge
liikmemaks seab oma piirid.
Järgmisel aastal alustatakse juba
mitmeid aastaid planeeritud
keskuse ehitamist ja loodetavasti
saab seal aasta pärast juba ujuda.

Haabersti on ümbritsetud
merega, kuid Õismäe keskosas
elavale inimesele on jalgsi või jal-
grattaga randaminek terve ettevõt-

mine. Lihtsam on sõita autoga
Kakumäe või mõnda kaugemasse
randa. Kindlasti on vaja alustada
piki rannaäärt  Stroomi randa kul-
geva tee planeerimist ja ehitamist,
mida mööda õismäelane pääseks
rannamõnusid nautima paari-
kümne minutiga.

Peatusin vaid mõnel ettevõt-

misel, mis muudavad meie
elukeskonda atraktiivsemaks ja
lõppkokkuvõttes mõjuvad meie
korterite väärtusele.

Kuid palju sõltub ka meist
endist. Loomulikult organiseerib
linn tänavate koristamise ja hal-
jastuse korrashoidu.  Aga kui
püüaksime prahi prügikasti pan-
na, mitte muru tallata,  kui meie
noored kalevipojad ja ilja-
murometsid ei kasutaks oma
jõudu lasteväljakute ja pargiehi-
tiste kallal,  kui  majaühistud suu-
daks paremini hoolitseda meie
majade välisilme eest ja  tagada
vähemalt rõdude ühtemoodi kin-
niehitamise, siis tunneksime ka
ise selles  soliidses linnaosas
ennast mõnusamalt.

Indrek Hellerma
HALDUSKOGU ESIMEES

Olen elanud Õismäel juba veerand sajandit

Õismäel ei ole kombeks suitsukoni
tänavale visata ega muru tallata.

Reedel, 26. novembril
püstitati RIMI kaubandus-
keskuse esisele platsile
Haabersti jõulukuusk.
Esinesid ansamblid Piccolo
ja Meero Muusik.
Linnaosavanem Taavi Rõivas
soovis kõigile rahulikku ning
perekeskset jõulukuud.

5. detsembril kell 13.00 kor-
raldab Haabersti Avatud
Noortekeskus Linnosavalit-
suse saalis, Ehitajate tee
109a VÄIKESE JÕULU-
KONTSERDI. Kontserdil
esinevad laste huvikooli
Meero Muusik laululapsed.
Kontsert on tasuta ja
oodatud on kõik Haabersti
inimesed.

Haabersti
korteriühistute
ümarlaud 

9. detsembril 2004. kell 17.00
Haabersti Linnaosa Valitsuse
nõupidamiste ruumis.

Päevakorras Krediidi ja
Ekspordi Garanteerimise
Sihtasutuse KredEx spetsialistide
informatsioon laenukäendustest ja
riigipoolsetest toetustest.

Konfliktide lahendamisest kor-
teriühistutes räägib Enno
Selirand.

Jõuluetendus lastele
Haabersti Linnaosa Valitsus

kutsub 18. detsembril kell 15.00
Lasteteater TRUMM JÕULU-
ETENDUSELE vähekindlustatud
perede lapsi ja lastevanemaid
(kutsetega). Kohal ka Jõuluvana
oma tööka meeskonnaga.

Advendikontsert
18. detsembril kell 13.00

Haabersti Linnaosa Valitsuse
saalis aadressiga Ehitajate tee

109a.
Kõlavad kaunid jõululaulud.
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